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Abstract (en)
[origin: US2018339328A1] A caterpillar-traction drawing machine and a method for drawing of elongated workpieces can be provided with at least
one drawing tool fastened pivotally on a tool holder and/or with at least two identical drawing recesses, which can be brought selectively into a
drawing position, so that the influence of any fatigue phenomena at may exist is minimized. For the same reason, a caterpillar-traction drawing
machine is advantageous in which the two chains of the caterpillar-traction unit are block chains and are respectively braced via an idler roller chain
including idler rollers on respectively one pressing beam.

Abstract (de)
Eine Raupenzugziehmaschine und ein Verfahren zum Ziehen von sich längs erstreckenden Werkstücken können wenigstens ein Ziehwerkzeug
an einem Werkzeughalter drehbar befestigt und/oder mit zumindest zwei identische Ziehausnehmungen, welche selektiv in eine Ziehposition
verbringbar sind, aufweisen, damit der Einfluss etwaiger Ermüdungserscheinungen minimiert werden kann. Aus demselben Grund ist eine
Raupenzugziehmaschine vorteilhaft, bei welcher die beiden Ketten des Raupenzugs Blockketten sind und jeweils über eine Mitlaufrollenkette aus
Mitlaufrollen an jeweils einem Anpressbalken abgestützt sind.
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